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Vprašanje Branka Bradnika,
KS Videm, Kompolje:

Krajani KS Kompolje pričaku-
jejo izgradnjo zemeljskega tele-
fonskega omrežja in kanalizacije
s čistilno napravo. Ker je izgrad-
nja telefonskega omrežja že v fazi
načrtovanja prosijo, da se z izde-
lavo načrta pohiti, da se bo lahko
uskladilo delo tako, da se trasi ne
bosta pokrivali in s tem nepo-
trebno zapravljalo denar. Ali spa-
da v prehodno obdobje nerazvi-
tosti do leta 1993 tudi krajevna
skupnost Kompolje? To vpraša-
nje se jim zastavlja zato, ker je ta
krajevna skupnost na novo usta-
novljena in se sprašujejo, če je
bila pri ocenjevanju upoštevana.
DSA;

Cesta skozi
Primčo vas

Vrašanje Jožeta Pcrka. KS
Ambrus: Zakaj je rekonstiukcija
in modernizacija ceste skozi

Primčo vas izpadla iz plana za
leto 1991? Zahtevajo. da se ta re-
konstrukcija naknadno uvrsti
v plan za leto 1991.

Odgovor Oddelka za prostor
(Bojan Škodaf. Predlagamo, da
se modernizacija ceste skozi
Primčo vas prestavi v plan za le-
to 1992 zaradi rekonstrukcije lo-
kalne ceste Ambrus-Zagradec,
ki bo zahtevala večino sredstev
za lokalne ceste v letu 1991.

Vodovod
Sad-Rdeči Kal in
cesta
Dob-Podboršt

Vprašanje Rozalije Štrus, KS
Dob: Pri pregledu letnega plana
občine Grosuplje je svet KS Dob
ugotovil, da ni vnešena izgradnja
vodovoda Sad-Rdeči Kal. V de-

cembru 1990 je bil občini posre-
dovan plan za vodovod v KS
Dob, v prioriteti plana je bil v pr-
vi vrsti naveden vodovod Sad-
-Rdeči Kal. v letnem planu obči-
ne Grosuplje je vnešena projekt-
no tehnična dokumentacija za
vodovodno omrežje vasi Trnovi-
ca, izgradnja omenjenega vodo-
voda pa je dana samo v rezervni
plan.

Istočasno tudi prosijo za odgo-
vor, zakaj je v letnem planu obči-
ne Grosuplje upoštevano samo
1000 m modernizacije krajevne
ceste Dob-Podboršt in ni upo-
števan plan KS, ki je bil napisan
v decembru 1990.

Odgovor Oddelka za prostor
(Bojan Škoda, Jana Kejžar)

za vodovod Sad-Rdeči Kal še
ni dokončana tehnična doku-
mentacija. Ta se bo dokončala
v letu 1991, šele nato pa bo mož-
no iti v izgradnjo vodovoda.

V skladu z vašim programom
(danim v decembru 1990), je po
planu za leto 1991 predvidena
modernizacija poti Dob-Pod-
boršt v dolžini 1000 m.

Neurejena gozdna
pot

Vprasanje Slavka Blatnika,
KS Zagradec: Pred gradnjo vo-
dovoda Sušica-Kitni vrh je bilo
dogovorjeno. da se po končanih
delih obstoječe poti na trasi ure-
dijo v prvotno stanje. Urejena je
bila pot skozi vas Kitni vrh, za
približno 500 m gozdne poti pa je
bilo s strani Komunalnega po-
djetja obljubljeno, da se dela do-
konča, ko bo bolj suho oziroma
pozimi, ko bo zemlja zmrznjena.
Krajani vasi Sušica, ki uporablja-
jo to pot se pritožujejo, da dela
niso dokončana in je pot nepre-
vozna. Še hujše pa bo, ko se bo
otoplilo.

Odgovor Zavoda za prostor-
sko, komunalno in stanovanj-
sko urejanje Grosuplje (Franci
Tamnik): Komunalno podjetje
Grosulje je pred pričetkom del
dalo izjavo, da bo ceste xn poti, ki
jih bo uporabljalo, vzpostavilo
v prvotno stanje. Gozdno pot
Kitni vrh-Sušica je izvajalec
z istim materialom, kakršna je bi-
la cesta pred leti, poravnaval.

vendar je pot slabša od poti pred
pričetkom del.

Gre za gozdno zemeljsko pot,
ki je po prekopu (gradnja cevo-
voda) slabše utrjena in bolj ne-
varna. Komunalno podjetje Gro-
suplje bo takoj, ko bo zemlja do-
volj suha, gozdno pot izravnalo.
kolikor bo to glede na sestavo
materiala (zemlja. kamenje) mo-
goče. Če krajani žele imeti z gra-
mozom utrjeno cesto, pa to zah-
teva dodatna sredstva. ki jih mo-
ra nekdo zagotoviti. To bo potem
mnogo boljša makadamska cesta
od obstoječe gozdne poti. Že se-
daj pa je gozdna pot širša od pr-
votne poti in s tem že delno pri-
pravljena za morebitno kasnejšo
ureditev makadamske, ceste.

V naročilu - zapisniku (dogo-
vor med delavci komiteja in
predstavnikom Komunalnega
podjetja Grosuplje), je naročilo.
da se gozdna pot dosuje z gramo-
zom in utrdi. Menimo. da je glede
na navedeno naročilo izvajalec
ustrezno uredil - poravnaval pot
- glede na prejšnje stanje. saj bo
na podlagi danega naročila z iz-
vedbo naročenih del cesta znat-
no izboljšana (kar pa bo moral
naročnik dodatno plačati).

Cena odvoza
smeti

Janez Vovk, KS Sp. Slivnica
je postavil vprašanje o zapisniku
s sestanka predstavnikov krajev-
nih skupnosti v zvezi s postavi-
tvijo Kontejnerjev po novem na-
činu oz. sistemu. Na tem sestan-
ku je namreč podal pobudo, da
se glede na povišanje cen odvoza
smeti v zapisniku navede kon-
kretna specifikacija nastalih
stroškov, na podlagi katerih se
izračuna cena odvoza smeti po
m Ker tega v zajSisniku ni, prosi
za naknadno obvestilo, na kak-
šen način se je cena izračunala.

Odgovor Oddelka za prostor
(Jana Kejžar.) Zhteva se kon-
kretna specifikacija nastalih
stroškov, na podlagi katerih se
izračuna cena odvoza smeti po
m2. Z omenjenim gradivom raz-
polaga Komunalno podjetje Gro-
suplje in ga kot razlago predloži
tudi ob vsakem predlogu za povi-
šanje storitve odvoza odpadkov
Izvršnemu svetu skupščine.


